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Kraamstallen varkensindustrie  -  Sterftecijfers

De sterftecijfers in de varkensindustrie lopen hoog op in de kraamstallen. Door selectieve 
foktechnieken is de industrie erin geslaagd zeugen te kweken die onnatuurlijk veel biggen 
werpen. De keerzijde van de hoge worpcijfers is dat biggen kleiner en zwakker ter wereld 
komen en dat er heel wat doodgeboren dieren zijn. Het aandeel doodgeboren biggen en 
biggen die na de geboorte overlijden in Vlaanderen zou maximaal 19% mogen bedragen. 
Ook de zeugen hebben het zwaar. Ongeveer 10% van de zeugen in Vlaanderen zou al 
sterven in de stallen voordat ze een eerste keer biggen krijgen. Ik verneem dat het 
percentage doodgeboren biggen en de uitval bij de zeug samen rond de 30% zou liggen.

1. Hoeveel biggen zijn er gestorven in Vlaanderen in de periode 2018-2020? Graag een 
overzicht per jaar.

2. Hoeveel zeugen zijn er gestorven in Vlaanderen in de periode 2018-2020? Graag een 
overzicht per jaar.

3. Heeft de minister een beeld van het probleem van de hoge sterftecijfers in de 
kraamstallen? Zo ja, kan hij deze gegevens bezorgen? Zo niet, welke initiatieven gaat 
de minister nemen om het probleem in beeld te brengen?

4. Heeft de minister andere cijfers die gelinkt kunnen worden aan de hoge sterftecijfers 
in de kraamstallen? Zo ja, kan hij deze bezorgen?



BEN WEYTS
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ANTWOORD 
op vraag nr. 316 van 4 februari 2022
van ELS STERCKX

Ik beschik niet over de gevraagde cijfers, deze worden niet bijgehouden door 
Dierenwelzijn Vlaanderen.


